
Investering i lysanlegg ved Varøy stadion 

Hovedbanen ved Varøy stadion har per i dag ingen belysning. Det ble etablert belysning for mange 

år siden på det vi i dag refererer til som «nybanen», altså den gamle grusbanen. Sistnevnte er for 

liten til å kunne benyttes til 11er-fotball, og lysanlegget oppfyller heller ikke dagens anbefalinger til 

belysning av fotballbaner. I høst er seniorlaget satt opp med hjemmekamper på kveldstid og uten 

ekstra belysning må disse kampene flyttes til helg eller spilles på nøytral bane (Rørvik eller 

Kolvereid).  

Styret har så langt innhentet ett uforpliktende tilbud på komplett lysanlegg i henhold til 

fotballforbundets anbefalinger, men tilbudet har en urealistisk kostnad som vi neppe er verken villig 

eller kapable til å akseptere. Styret mener det er mulig å finne en vesentlig rimeligere løsning som vil 

dekke vårt behov. 
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Forslag til vedtak:  

Årsmøtet vedtar at styret kan benytte inntil kr. 100 000,- av idrettslagets oppsparte egenkapital til 

etablering av nytt lysanlegg ved Varøy stadion. Kostnad utover dette må dekkes ved å skaffe ekstra 

sponsormidler, øremerkede tilskudd, samt dugnadsarbeid. 


